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ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ ΑΡΙΘΜ. 02/2017  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΑΛΜΩΠΙΑΣ
Αριθμ.Απόφ.52/2017 ΘΕΜΑ  :  Τροποποίηση Κανονισμού Δικτύων Δ.Ε.Υ.Α.  Αλμωπίας (αριθ.  7/2017 

Απόφαση Δ.Σ. της Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης  Αποχέτευσης Αλμωπίας)
Στην  Αριδαία και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα 24 Φεβρουαρίου 2017, ημέρα Παρασκευή και ώρα 

18.00΄  (6.00 μ.μ.) συνεδρίασε τακτικά το Δημοτικό Συμβούλιο Αλμωπίας, ύστερα από έγγραφη πρόσκληση του 
Προέδρου με αριθμό 3705/17-2-2017,   που δόθηκε στον καθένα δημοτικό σύμβουλο και σε Προέδρους  Τοπικών 
Διαμερισμάτων χωριστά,   σύμφωνα με τα άρθρα 67 του Ν.3852/2010 και του άρθρ. 95 του Ν.3463/2006 (Κ.Δ.Κ).   
Παρόντος και του Δημάρχου κ. Μπίνου  Δημητρίου, διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο του Δ.Σ., πως υπήρχε νόμιμη 
απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο είκοσι επτά (27)  μελών παραβρέθηκαν εικοσιένα (21) μέλη και ονομαστικά οι:
 ΠΑΡΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ

1. Σωτηριάδης Συμεών  - Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου
2. Ουργαντζόγλου Απόστολος
3. Αβραμίκας Στέφανος
4.  Μπάτσης Χρήστος
5.  Γούδης Γεώργιος
6.  Σαββίδης Γεώργιος
7.  Τσιμτσιρίδης Γεώργιος
8.  Βέσκος Δημήτριος
9.  Χατζηγιαννίδης Γεώργιος
10.  Δόντσος Χρήστος
11.  Γεωργίου Χρήστος
12.  Ρώσσης Ιωάννης
 13.   Ζιάκα – Βαλιανάτου Μαρτίνα Κωνσταντίνα
 14.   Πασόης Δημήτριος
 15.   Καλδερεμτζή Δέσποινα
 16.   Θεοδωρίδης Αναστάσιος
17.    Ιωαννίδης Ιωάννης
18.    Νικολαϊδης Κων/νος
 19.   Ασβεστόπουλος Δημήτριος 
 20.   Αμπάρη Γεωργία
 21.   Κόγιος Ανδρέας

   ΑΠΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ
1. Κετικίδης Ιωάννης
2. Ζαχαριάδης Κων/νος
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3. Χουρσόγλου Χρήστος
4. Μπαγκή Αικατέρινη
5. Μπογδάνης Μιχαήλ 
6. Παρούτογλου Νικόλαος

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ
1. Ταρασίδης Γρηγόριος – Δημοτικής Κοινότητας Αριδαίας
2. Χατζηανδρέου Νικόλαος – Τοπικής Κοινότητας Εξαπλατάνου 
3. Ουργαντζόγλου Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Θηριόπετρας
4. Βένου Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Ίδας
5. Κωνσταντινίδης Αντώνιος – Τοπικής Κοινότητας Κωνσταντίας
6. Μποτσφάρης  Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Λουτρακίου
7. Αλεξίου Σοφία- Τοπικής Κοινότητας Λυκοστόμου
8. Μήνου Χρήστος – Τοπικής Κοινότητας Όρμας
9. Γιουρούκη Μαρία – Τοπικής Κοινότητας Προμάχων
10. Δέλλιος Δήμος – Τοπικής Κοινότητας Τσάκων
11. Δημητρίου Μαρία - Τοπικής Κοινότητας Φιλώτειας

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ, δεκαεννέα  (19),
οι οποίοι προσκλήθηκαν  νόμιμα σύμφωνα με την παρ.8 του άρθρ. 67 του  Ν.3852/2010.

Στη  συνεδρίαση παραβρέθηκε η δημοτική υπάλληλος  Θεοδωρίδου Κ. Μεταμόρφη,  για την τήρηση των 
πρακτικών.

Παρόντες στην συνεδρίαση ήταν και οι Ειδικοί Συνεργάτες του Δημάρχου, κα Χατζηπαντελιάδου Ειρήνη 
και ο κ. Μπελιοβάνης Πολυχρόνης.

Ο Πρόεδρος του Δ.Σ. ανέφερε ότι οι απουσίες των Δημοτικών Συμβούλων, κ. Χουρσόγλου Χρήστου και 
κας Μπαγκή Αικατερίνης είναι δικαιολογημένες. 

Το  μοναδικό  θέμα  εκτός  ημερήσιας  διάταξης,  ομόφωνα  αποφασίστηκε  να  συζητηθεί  πριν  τα  θέματα 
ημερήσιας διάταξης.

Ο Πρόεδρος  του Δημοτικού Συμβουλίου πρότεινε,  με την ομόφωνη σύμφωνη γνώμη του Σώματος,  να 
συζητηθεί το 9ο θέμα πρώτο καθώς ο εισηγητής έπρεπε να αποχωρήσει για προσωπικούς λόγους.

Ο κ Θεοδωρίσης Αναστάσιος ήταν απών στο 1ο  θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης και στο 9ο θέμα ημερήσιας 
διάταξης. 

Ο κ. Κόγιος Ανδρέας ήταν απών κατά  την συζήτηση του 1ου θέματος ημερήσιας διάταξης
Η  κα  Καλδερεμτζή  Δέσποινα  αποχώρησε  από  την  συνεδρίαση  πριν  την  ψήφιση  του  26ου  θέματος 

ημερησίας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου εισηγούμενος το 26ο θέμα 

ημερήσιας διάταξης,  έδωσε τον λόγο στον κ. Γεωργίου Χρήστο, Πρόεδρο της ΔΕΥΑ, ο οποίος έθεσε υπόψη των 
μελών την με αριθ. 7/2017 Απόφαση Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης Αποχέτευσης  Αλμωπίας (Δ.Ε.Υ.Α.Α.) , 
την οποία τα μέλη του Δ.Σ. έλαβαν γνώση σε ηλεκτρονική μορφή, στην οποία το Διοικητικό Συμβούλιο της ΔΕΥΑ 
αποφάσισε κατά πλειοψηφία τα εξής :

“1. Την τροποποίηση του Κανονισμού Δικτύων της Δ.Ε.Υ.Α. Αλμωπίας όπως παρακάτω : 
Α. Την προσθήκη στον Κανονισμού Δικτύων Ύδρευσης της Δ.Ε.Υ.Α. Αλμωπίας του άρθρου 17Α σχετικά με τις  

δημοτικές παροχές ύδρευσης, στο οποίο θα αναφέρονται τα εξής :
Δημοτική παροχή ύδρευσης νοείται  κάθε διακλάδωση του κεντρικού δικτύου ύδρευσης που λειτουργεί  για  

λογαριασμό του Δήμου και για την από κοινού εξυπηρέτηση τόσο των δημοτών όσο και των εργαζομένων του.
Συγκεκριμένα δημοτικές είναι οι παροχές που υδρεύουν πάρκα, πλατείες, πυροσβεστικούς κρουνούς, δημοτικά  

και κοινοτικά κτίρια, δημοτικές και κοινοτικές υπηρεσίες, εκκλησίες, κοιμητήρια, σχολεία, αθλητικές εγκαταστάσεις,  
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κοινόχρηστες παροχές πλήρωσης γεωργικών βυτίων, κοινόχρηστες  παροχές υδροδότησης για την κτηνοτροφία και  
γενικά κάθε παροχή ύδρευσης που δεν υδροδοτεί ιδιωτικές εγκαταστάσεις. 

Οι δημοτικές παροχές ύδρευσης διέπονται από το σύνολο των άρθρων του Κανονισμού Δικτύων Ύδρευσης  
της Δ.Ε.Υ.Α. Αλμωπίας και γενικά από όλες τις διατάξεις που ισχύουν και για τις αντίστοιχες ιδιωτικές παροχές. Η  
χρέωση των συγκεκριμένων παροχών θα πραγματοποιηθεί  μετά από την καταγραφή του συνόλου τους ανά δίκτυο  
ύδρευσης με έναρξη την κατανάλωση του έτους 2017. Για τη χρέωση των παροχών αυτών θα τοποθετηθούν υδρόμετρα  
με την επίβλεψη της Επιχείρησης το δε κόστος της τοποθέτησης θα βαρύνει το Δήμο Αλμωπίας. Το κόστος ανά κυβικό  
με  βάση το οποίο θα χρεώνεται  το τιμολόγιο που θα εκδίδεται  για κάθε παροχή θα ακολουθεί  τις χρεώσεις  που  
αναφέρονται στον Κανονισμό Δικτύων Ύδρευσης ανά δίκτυο. Στα δίκτυα όπου δεν υπάρχουν τοποθετημένα υδρόμετρα  
και η χρέωση γίνεται κατά κεφαλήν η τιμή ανά κυβικό μέτρο που θα προβλέπεται στον Κανονισμό Δικτύων Ύδρευσης,  
θα υπολογίζεται πλασματικά.

Μέχρι την τοποθέτηση υδρομέτρων στις δημοτικές παροχές ύδρευσης η χρέωση τους θα γίνεται κατ' εκτίμηση  
της ετήσιας κατανάλωσης τους η οποία θα επικυρωθεί με αντίστοιχη Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου  
Αλμωπίας και ανά είδος δημοτικής παροχής ύδρευσης είναι η εξής : 

1. Πάρκα Ετήσια κατανάλωση 300 κ.μ.
2. Πλατείες Ετήσια κατανάλωση 300 κ.μ.
3. Πυροσβεστικοί κρουνοί Ετήσια κατανάλωση 300 κ.μ.
4. Δημοτικά και Κοινοτικά κτίρια Ετήσια κατανάλωση 500 κ.μ.
5. Δημοτικές και Κοινοτικές Υπηρεσίες Ετήσια κατανάλωση 500 κ.μ.
6. Εκκλησίες Ετήσια κατανάλωση 500 κ.μ.
7. Κοιμητήρια Ετήσια κατανάλωση 500 κ.μ.
8. Σχολικές μονάδες Ετήσια κατανάλωση 1000 κ.μ.
9. Αθλητικές εγκαταστάσεις Ετήσια κατανάλωση 1000 κ.μ.
10. Παροχές πλήρωσης γεωργικών βυτίων Ετήσια κατανάλωση 3000 κ.μ.
11. Παροχές υδροδότησης κτηνοτροφίας Ετήσια κατανάλωση 3000 κ.μ.
12. Λοιπές δημοτικές παροχές ύδρευσης Ετήσια κατανάλωση 500 κ.μ.

Β. Την προσθήκη στον Κανονισμού Δικτύων Αποχέτευσης της Δ.Ε.Υ.Α. Αλμωπίας του άρθρου 11Α σχετικά με  
τις δημοτικές παροχές αποχέτευσης ακαθάρτων, στο οποίο θα αναφέρονται τα εξής :

Δημοτική παροχή αποχέτευσης ακαθάρτων νοείται κάθε διακλάδωση του κεντρικού δικτύου αποχέτευσης που  
λειτουργεί  για  λογαριασμό  του  Δήμου  και  για  την  από  κοινού  εξυπηρέτηση  τόσο  των  δημοτών  όσο  και  των  
εργαζομένων του. 

Ως  κεντρικό δίκτυο  αποχέτευσης  νοείται  μόνο  το παντορροϊκό  δίκτυο της πόλης  της  Αριδαίας  μέχρι  την  
κατασκευή και λειτουργία του δικτύου ακαθάρτων της πόλης που κατασκευάζεται αυτή τη στιγμή. 

Συγκεκριμένα δημοτικές είναι οι παροχές ακαθάρτων που αποχετεύουν δημοτικά κτίρια, δημοτικές υπηρεσίες,  
εκκλησίες,  σχολεία, αθλητικές εγκαταστάσεις και γενικά οι παροχές αποχέτευσης ακαθάρτων που δεν αποχετεύουν  
ιδιωτικές εγκαταστάσεις και λειτουργούν στην πόλη της Αριδαίας.

Οι  δημοτικές  παροχές  αποχέτευσης  ακαθάρτων  διέπονται  από  το  σύνολο  των  άρθρων  του  Κανονισμού  
Δικτύων Αποχέτευσης της Δ.Ε.Υ.Α. Αλμωπίας και γενικά από όλες τις διατάξεις που ισχύουν και για τις αντίστοιχες  
ιδιωτικές παροχές. Η χρέωση των συγκεκριμένων παροχών θα πραγματοποιηθεί μετά από την καταγραφή του συνόλου  
τους  στην  πόλη  της  Αριδαίας  με  έναρξη  την  χρήση  του  έτους  2017.  Για  τη  χρέωση  των  παροχών  ισχύουν  όσα  
αναφέρονται στο άρθρο 11 του Κανονισμού Δικτύων Αποχέτευσης της Δ.Ε.Υ.Α. Αλμωπίας.

Γ.  Την τροποποίηση της υποπαραγράφου α.  της  παραγράφου 2 του άρθρου 11 του Κανονισμού  Δικτύων  
Αποχέτευσης της Δ.Ε.Υ.Α. Αλμωπίας στην οποία θα αναφέρεται το εξής :
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α.  Το  Τέλος  Χρήσης  Υπονόμων  εισπράττεται  μέσω  των  λογαριασμών  του  νερού  και  αναλογικά  με  την  
κατανάλωσή του. Το ύψος του ανέρχεται σε 15,00 ευρώ ανά έτος, ανά παροχή και για πάγια κατανάλωση 100 κυβικών  
νερού πλέον Φ.Π.Α. 24 %. Για καταναλώσεις νερού πέραν του παγίου των 100 κυβικών ανά έτος η χρέωση ανέρχεται  
σε 0,15 ευρώ ανά καταναλισκόμενο κυβικό νερού πλέον Φ.Π.Α. 24 %. 

2. Τα έσοδα που θα προκύψουν από τις παραπάνω τροποποιήσεις του Κανονισμού Δικτύων της Δ.Ε.Υ.Α. Αλμωπίας  
ανέρχονται σε 80.000,00 € όσον αφορά τις χρεώσεις της ύδρευσης, 64.000,00 € όσον αφορά τις χρεώσεις του ειδικού  
τέλους   και  26.000,00  €  όσον αφορά τις  χρεώσεις  της  αποχέτευσης   και  προβλέπονται  στον  προϋπολογισμό της  
Επιχείρησης  του  τρέχοντος  έτους  και  συγκεκριμένα  στους  κωδικούς  73.03.10.00,  73.03.10.20  και  73.03.10.10  
αντίστοιχα. 

3.  Η  παρούσα  απόφαση  να  διαβιβαστεί  για  έγκριση  στο  Δημοτικό  Συμβούλιο  του  Δήμου  Αλμωπίας  και  στην  
Αποκεντρωμένη Διοίκηση Μακεδονίας Θράκης.”
Κατόπιν ο κ. Γεωργίου συνέχισε την εισήγηση του λέγοντας :                                         

             “Όπως σας αποστείλαμε και το απόσπασμα του πρακτικού καθώς επίσης και την εισήγηση προς όλα τα μέλη του  
Δημοτικού Συμβουλίου. Αναφερόμαστε για την τροποποίηση του κανονισμού δικτύου της ΔΕΥΑ Αλμωπίας. Αυτή η  
τροποποίηση του κανονισμού της ΔΕΥΑ αφορά την χρέωση από την ΔΕΥΑ προς τις δημοτικές παροχές. Είναι κάτι το  
οποίο στο κανονιστικό πλαίσιο της ορθολογικής διαχείρισης της επιχείρησης, προσπαθούμε να εξισορροπήσουμε τα  
δεδομένα  τα  οποία  έχουμε  να  αντιμετωπίσουμε  καθημερινά.  Έτσι  λοιπόν,  όπως  θα  δείτε  στην  τροποποίηση  του  
αναφερόμαστε ... για τους όρους και τους τρόπους λειτουργίας των δικτύων ύδρευσης και αποχέτευσης της περιοχής,  
αρμοδιότητας της Δημοτικής Επιχείρησης  ύδρευσης αποχέτευσης Αλμωπίας. Συγκεκριμένα προτείνουμε μέσα από την  
εισήγηση  την  οποία  έχουμε,  την  προσθήκη  στο  κανονισμό  δικτύου  ύδρευσης  της  ΔΕΥΑ  Αλμωπίας  του  άρθρ.17α  
σχετικά με τις δημοτικές παροχές ύδρευσης στο οποίο αναφέρονται τα εξής: ότι η Δημοτική παροχή ύδρευσης νοείται  
κάθε διακλάδωση του κεντρικού δικτύου ύδρευσης που λειτουργεί για λογαριασμό του δήμου και για την από κοινού  
εξυπηρέτηση τόσο των δημοτών όσο και των εργαζομένων. Δεν θα αναφέρω όλη την εισήγηση γιατί την έχετε. Το  
σκεπτικό είναι  ότι  αυτή την στιγμή  η  επιχείρηση έχει  ανάγκη να εξορθολογήσει   τα οικονομικά της δεδομένα  σε  
συνεργασία με τον Δήμο και την οικονομική υπηρεσία συγκεκριμένα, προχωράμε σε αυτή την αλλαγή. Αναφέρετε ότι,  
δημοτικές  είναι  οι  παροχές  που  υδρεύονται  πάρκα,  πλατείες,  πυροσβεστικούς  κρουνούς,  κοινοτικά  και  δημοτικά  
κτήρια, δημοτικές κοινότητες, υπηρεσίες, εκκλησίες, κοιμητήρια, σχολεία και κοινοτικές εγκαταστάσεις, κοινόχρηστες  
παροχές,  κοινόχρηστες  παροχές    υδροδότησης  για  την  κτηνοτροφία  και  γενικά  κάθε  παροχή  ύδρευσης  που  δεν  
υδροδοτεί  ιδιωτικές  εγκαταστάσεις.  Οπότε  αντιλαμβάνεστε  ότι  όλα  αυτά  είναι  κοινόχρηστοι  χώροι,  χώροι  τους  
οποίους μπορούν να χρησιμοποιούν όλοι οι πολίτες και κάνουν χρήση του πόσιμου νερού του νερού ύδρευσης οπότε τα  
χρεώνουμε προς το Δήμο. Παρακάτω αναφέρονται και αναλυτικά τα κυβικά νερού για κάθε παροχή την οποία έχουμε  
κατηγοριοποιήσει.  Το δεύτερο κομμάτι είναι στην προσθήκη του κανονισμού δικτύου αποχέτευσης του άρθρου 11α  
σχετικά με τις δημοτικές  παροχές αποχέτευσης ακαθάρτων στο οποίο θα αναφέρονται  αυτά τα οποία λέμε για το  
κεντρικό  δίκτυο  αποχέτευσης,   για  την  πόλη  της  Αριδαίας...  Έτσι  μόνο  στην  πόλη  της  Αριδαίας  υπάρχει  τέλος  
αποχέτευσης οπότε και προτείνουμε την χρέωση στα τέλη αποχέτευσης  των Δημοτικών κτιρίων που αφορούν την  
Δημοτική  Ενότητα  στην  πόλη  της  Αριδαίας,  προχωράμε  στην  χρέωση  αυτών.  Το  τρίτο  είναι  η  τροποποίηση  της  
υποπαραγράφου α της παραγράφου 2 του άρθρου 11 του κανονισμού Δικτύου αποχέτευσης στην οποία αναφέρετε το  
τέλος χρήσης των υπονόμων. Αναφέρονται όλα τα ποσά τα οποία έτσι έχει, λέμε στην εισήγηση. Σκοπός μας  είναι να  
εγκαταστήσουμε και τα αντίστοιχα υδρόμετρα σε όλες αυτές  τις παροχές ύδρευσης . Το διοικητικό μας συμβούλιο  
ψήφισε  κατά  πλειοψηφία,  όλοι  ψήφισαν  υπέρ  πλην  ενός  λευκού....  ο  κ.Ασβεστόπουλος.  Με  αυτό  τον  τρόπο  θα  
προκύψουν από τις παραπάνω τροποποιήσεις του κανονισμού  της ΔΕΥΑ Αλμωπίας οι οποίες ανέρχονται στις 80.000€  
όσο αφορά τις χρεώσεις της ύδρευσης, 64.000 € όσο αφορά τις χρεώσεις του ειδικού τέλους 26.000€ όσο αφορά τις  
χρεώσεις αποχέτευσης που δρομολογούνται στον προϋπολογισμό του τρέχοντος έτος της επιχείρησης και συγκεκριμένα  
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στους κωδικούς 73.03.10.00, 73.03.10.20 και 73.03.10.10 αντίστοιχα. Η παρούσα απόφαση διαβιβάστηκε σε σας και  
παρακαλούμε για την έγκριση της απόφασης αυτής από το Σώμα. Παρακαλώ για την έγκριση.”
Κατόπιν ακολούθησε αναλυτική διαλογική συζήτηση, ως καταγράφηκε στα μαγνητοφωνημένα πρακτικά της με 
αριθ. 2/2017 συνεδρίασης Δ.Σ., με τοποθετήσεις και προτάσεις των μελών, όπου μεταξύ άλλων ειπώθηκαν εξής : 
κ. Πασόης Δημήτριος : “Ο κ. Αντιδήμαρχος και Πρόεδρος της ΔΕΥΑ στην τοποθέτηση του στην αρχή  της συζήτησης  
είπε ότι ξεκίνησε η διαβούλευση με τους πολίτες σχετικά με την πορεία της ΔΕΥΑ. Η πρώτη διαβούλευση, ανοιχτή  
συζήτηση, .. κ.τ.λ. Και έριξε μια μομφή προς την αντιπολίτευση ότι δεν συμμετείχε κ.τ.λ. Θέλω να ρωτήσω συμμετείχαν  
οι πολίτες; Επειδή, η διαβούλευση αφορά τους πολίτες κύριε αντιδήμαρχε και πρόεδρε της ΔΕΥΑ. Δεν αφορά τους  
δημοτικούς σύμβουλους. Υποσχεθήκατε ότι για τα ζητήματα της ΔΕΥΑ θα αναλώσουμε μια συνεδρίαση του Δημοτικού  
Συμβουλίου για  να τα  συζητήσουμε.  Eμείς  τα γνωρίζουμε.  Εμείς  πιστεύουμε  ότι   όλη η  προσπάθεια  είναι  για να  
δημιουργηθεί  άλλοθι   για  τις  αυξήσεις  που  προγραμματίζετε.  Θα  ψηφίσουμε  λευκό  στην  τροποποίηση  του  
κανονισμού.”
κ.  Ασβεστόπουλος  Δημήτριος:  “Επειδή  συμμετέχω  στο  Διοικητικό  Συμβούλιο  της  ΔΕΥΑ  προφανώς  και  στην  
διαβούλευση κύριε Πρόεδρε είχε εκπρόσωπο η αντιπολίτευση .... όταν συζητάμε να είμαστε λίγο πιο λεπτομερής γιατί  
όπως πολύ σωστά είπε ο κ. Πασόης δεν είχε και πολύ κόσμο.... άρα όταν λέμε ότι δεν υπήρχε  αντιπολίτευση, να λέμε  
ότι υπήρχε κι ένας εκπρόσωπος  από την παράταξη... όχι ότι το έχουμε ανάγκη άλλα για να είμαστε λίγο πιο ειλικρινής.  
Δεύτερον, επειδή πρόεδρε δεν ξέρω γιατί με πρωτοβουλία σας ήρθε αυτό το θέμα αφού εδώ και τρεις, τέσσερις μήνες  
θεωρείται δεδομένο ότι θα μας απασχολήσει σε ένα Δημοτικό Συμβούλιο μόνο η ΔΕΥΑ. Γιατί αυτό το θέμα δεν ήταν  
σε  αυτό το Δημοτικό Συμβούλιο; Όπου εκεί θα μπουν όλα τα θέματα της ΔΕΥΑ και προφανώς και μια τροποποίηση  
του κανονισμού λειτουργίας της; Εγώ, επειδή προφανώς ασχολήθηκα λίγο με αυτό, θεωρώ σωστό αυτό που πάει να  
εγγραφεί, δεν ξέρω βέβαια εάν το.... αυτό με το Δήμο, οι δημοτικές παροχές,  παρόλο που ψήφισα λευκό, κ. Αβραμίκα  
καταλάβατε γιατί ψήφισα λευκό και τώρα είμαι θα θετικός; Γιατί σε εκείνη την συνεδρίαση κάτι υπήρχε που ψήφισα  
λευκό,  που  δεν  υπάρχει  τώρα.  Θα  ήθελα  να  ρωτήσω  τον  Πρόεδρο  στην  συζήτηση  που  κάναμε  στο  Διοικητικό  
Συμβούλιο της ΔΕΥΑ...”
κ. Πασόης Δημήτριος: “Συγνώμη κύριε Ασβεστόπουλε, δεν είναι αυτούσια η απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου;”

κ. Ασβεστόπουλος Δημήτριος: “ Αν θυμάμαι στην συνεδρίαση ειπώθηκε, δεν βρήκα στο αρχείο μου να φέρω εκείνη  
την εισήγηση, ότι θα πάρουμε και τις παροχές του Δήμου. Δεν θυμάμαι σωστά; Γι αυτό  άλλωστε ψήφισα και λευκό.  
Εμένα με βρίσκετε πολύ σύμφωνο στο να χρεώνετε  τον Δήμο με τις παροχές. Αναγκάστηκα όμως να ψηφίσω λευκό  
στην συνεδρίαση, γιατί είχατε και σε αυτή την συνεδρίαση να πάρουμε τις υδρευτικές γεωτρήσεις από το δήμο στην  
ΔΕΥΑ και εγώ σε αυτό κατά καιρούς είμαι αντίθετος. Γιατί σας έλεγα πρώτα ξεκινήστε αυτό, να αρχίσετε με  ένα  
πελατολόγιο του Δήμου στις 700  τόσες παροχές..αυτό το θυμάμαι πάρα πολύ καλά. Επειδή δεν έχω όμως εκείνο,  θα  
σας παρακαλέσω αν το έχετε ή αν το θυμόσαστε κι εσείς να μου το πείτε...θέλω να τεκμηριωθεί το λευκό που είχα γιατί  
δεν συμφωνούσα μέσα.”
κ. Γεωργίου : ...σε αυτήν την απόφαση δεν γράφαμε...δεν αναφέραμε τίποτα για τις υδρευτικές γεωτρήσεις. Συζήτηση  
πραγματοποιήθηκε  πιο πριν  ξεκινήσουμε τα θέματα ημερήσιας διάταξης της πρόσκλησης”
κ.  Ασβεστόπουλος  Δημήτριος  :  “Πρόεδρε  θεωρώ  εγώ  ότι  εμείς  θα  αναγκαστούμε  να  ψηφίσουμε  λευκό  στην  
συνεδρίαση, αυτή εδώ επειδή  θεωρώ ότι υπάρχει μία ασάφεια πάνω σε αυτό και επειδή θα γίνει μία συνεδρίαση του  
Δημοτικού Συμβουλίου με αποκλειστικό θέμα την ΔΕΥΑ, θεωρώ φρόνιμο λοιπόν να συζητηθεί εκεί. Γιατί ενώ είμαι  
θετικός σε αυτήν την εισήγηση, όλα τα υπόλοιπα με αναγκάζουν να ψηφίσω λευκό. Γι' αυτόν τον λόγο λοιπόν αν το  
θεωρείται και εσείς σωστό να το κάνουμε σε άλλη συνεδρίαση, μόνο για τη ΔΕΥΑ”.
κ. Βέσκος Δημήτριος :  “ Εδώ βλέπουμε πράγματι κ. Πρόεδρε ότι έρχονται αποσπασματικά  κομμάτια τροποποίησης  
Κανονισμού, γιατί προηγουμένως ο Πρόεδρος είπε  ότι θα'ρθει στην πορεία ξανά τροποποίηση Κανονισμού. Αυτό που  
είπε ο κ. Ασβεστόπουλος είναι σωστό. Να 'ρθει συνολικά η πρόταση. Κι αν έχουμε μία πλήρη εικόνα να συζητηθεί  
εκτενέστατα  και να αποφασίσουμε σχετικά.”
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κ. Ασβεστόπουλος Δημήτριος:  “Γιατί μας φέρνετε σε ένα δίλημμα,  τρίλημμα θα έλεγα, ενώ είμαστε θετικοί αλλά  
αναγκαζόμαστε να έχουμε τις αντιρρήσεις μας.... Τώρα δεν ξέρω τι να σας πω. Εσείς αποφασίζετε”.
κ. Γεωργίου Χρήστος:. “όπως αποφασίσαμε και στο Διοικητικό Συμβούλιο, συζητήσαμε το θέμα της χρέωσης για την  
αλλαγή, την τροποποίηση  του Κανονισμού Δικτύων  Ύδρευσης και Αποχέτευσης της ΔΕΥΑ Αλμωπίας, σε σχέση με τις  
χρεώσεις της ΔΕΥΑ προς τον Δήμο λόγω του ότι υπάρχουν κοινόχρηστες παροχές που δεν χρεωνόταν έως σήμερα.  
Μόνο αυτό  συζητήσαμε  και αυτό καλούμαστε να ψηφίσουμε και να  τροποποιήσουμε σήμερα. Τώρα ο λόγος που δεν  
έχει έρθει όλο αυτό μαζί.  Δεν ξέρω αν αντιλαμβάνεστε, ίσως πολλοί από εμάς,  όπως και εγώ  δεν είχα ζήσει το  
κομμάτι της ΔΕΥΑ, δύσκολα αντιλαμβάνεται κανείς τις δυσκολίες τις οποίες έχει να αντιμετωπίσει αυτή η επιχείρηση  
στην καθημερινότητά της και  κάθε μήνα. Κάθε μήνα λέγοντας ότι καλούμαστε να πληρώσουμε μεγάλα ποσά προς την  
ΔΟΥ, από τον τελευταίο έλεγχο ο οποίος είχε πραγματοποιηθεί μέχρι και το 2007 και αυτή τη στιγμή είμαστε στην  
διαδικασία μέχρι την επόμενη εβδομάδα να προχωρήσουμε και στους υπόλοιπους ελέγχους από το 2008 δηλαδή μέχρι  
και το 2016 που έχουμε πραγματοποιήσει τις  ενέργειες που έπρεπε από νομικής πλευράς. Έτσι λοιπόν,  μπήκαμε στην  
διαδικασία λόγω του ότι έχουμε όλα αυτά τα βάρη, όλα αυτά τα χρέη τα οποία έχουν δημιουργηθεί και να προλάβουμε  
και  πιο  ουσιαστικά  να  έχουμε  συγκεντρωμένα  έσοδα   απ'  όλη  αυτήν  την  αλλαγή  την  οποία  σκοπεύουμε  να  
πραγματοποιήσουμε.  Εάν  μιλήσουμε  για  την  ύπαρξη  των παροχών   ύδρευσης  τις  οποίες  χειριζόμαστε,  αλλά δεν  
χρεωνόμαστε, θα μπούμε σε μία λογική καθυστέρησης, να είμαστε δηλαδή εντάξει προς τον Δήμο  και ο σκοπός ήταν  
αυτός εξ'  αρχής.  Να μπούμε στην διαδικασία να χρεώσουμε τις παροχές να δημιουργήσουμε όλα εκείνα τα ποσά  
εισροής χρημάτων ώστε να μπορέσουμε να αντεπεξέλθουμε και σιγά σιγά να μπορούμε  να παίρνουμε τις αντίστοιχες  
γεωτρήσεις, οι οποίες  γεωτρήσεις δεν χρειάζεται απόφαση ή έγκριση από το Δημοτικό Συμβούλιο . Είναι μία πράξη η  
οποία πραγματοποιείται από την ίδια την ΔΕΥΑ σε συνεργασία με τον Δήμο. Δεν έχει να κάνει αυτό το κομμάτι με μία  
έγκριση από το Δημοτικό Συμβούλιο, η αποδοχή ουσιαστικά των γεωτρήσεων. Αυτό όμως που κάνουμε σήμερα, θα  
βοηθήσει ουσιαστικά την επιχείρηση, να έχει  άμεσα χρήματα από  τον Δήμο από την χρέωση που θα κάνει η ΔΕΥΑ  
προς τον Δήμο ώστε να μπορέσει ακόμα πιο γρήγορα να πάρουμε όσο το δυνατόν περισσότερες παροχές και να βγει  
και από   το τέλμα το οποίο έχει δημιουργήσει ο ίδιος ο Δήμος. Αυτός είναι ο μόνος λόγος ο οποίος φέρνουμε αυτήν  
την στιγμή αυτό το θέμα εδώ και χρειαζόταν πάρα πολύ μεγάλη επεξεργασία για να φτάσουμε εδώ. Και μόλις  το  
καταφέραμε (στο προηγούμενο Δ.Σ.),γι αυτό και το ψηφίσαμε αμέσως και μπήκαμε στην λογική να το φέρουμε και στο  
Δημοτικό Συμβούλιο.” 
Πρόεδρος  Δ.Σ.  :  “κ.  Γεωργίου,  αντιλαμβάνεστε  ότι  προηγουμένως  ο κ.  Ασβεστόπουλος  έβαλε  θέμα  το αν είναι  
πραγματικά αυτή η απόφαση της ΔΕΥΑ, αν το αντιλήφθηκα σωστά.  Γιατί εάν υπάρχει τέτοιο θέμα θα είναι και λόγος  
ακυρότητας της απόφασης..βάζετε τέτοιο θέμα ;”  
κ. Ασβεστόπουλος Δημήτριος: “Καταλαβαίνετε  ότι ψήφισα λευκό, παρόλο που είμαι θετικότατος και είμαι θετικός  
στις  χρεώσεις  του  Δήμου.  Στην  συνεδρίαση  ψήφισα  λευκό   γιατί  αυτό  το θέμα της  μετάβασης   των υδρευτικών  
γεωτρήσεων από τον Δήμο ειπώθηκε στην συνεδρίαση και εγώ είμαι αντίθετος. Γι' αυτό τον λόγο λοιπόν, επειδή  
θεωρώ ....αφήστε με λίγο γιατί θέλω να ξεκαθαρίσω κάποια πράγματα, γιατί πριν είπαμε κάτι, μας πήγες κάπου αλλού,  
ότι έχεις οικονομικά θέματα στη ΔΕΥΑ, πολύ σωστά το τοποθέτησες για τα οικονομικά. Με αυτήν την απόφαση δεν  
θα σου δώσει ούτε ένα ευρώ  ο Δήμος θέλει άλλη απόφαση με τις αυξήσεις που  υποδείξατε στην διαβούλευση, Και  
μάλιστα προς τιμήν του ο   Αντιδήμαρχος Οικονομικών είπε: βρείτε τρόπο να πάρετε αυτά τα χρήματα που πρέπει να  
πάρετε. Δηλαδή σε όλες τις συνεδριάσεις ήμαστε , ακούμε,  καταλαβαίνουμε τι μας γίνεται. Με αυτό εδώ δεν θα πάρεις  
ούτε  ένα  ευρώ  εάν  δεν  κουμπώσει  η  απόφαση   των  αυξήσεων,  της  τιμολόγησης  κτ.λ.  Αυτό  είναι  μία  φάση  
προκαταρκτική.  Θα  μπορούσαν  να  είναι  όλα  μαζί.  Είσαι   σε  εξέλιξη  μίας  διαβούλευσης  και  ενός  Δημοτικού  
Συμβουλίου μόνο για τη ΔΕΥΑ .Δεν μπορώ να καταλάβω , γι' αυτό  υποψιαζόμαστε, γιατί το φέρνεις τώρα μοναδικό  
θέμα αυτό και μετά από μια εβδομάδα , δέκα μέρες , δεκαπέντε μέρες , θα μου φέρεις όλα τα θέματα της ΔΕΥΑ. Ποιας  
δηλαδή;μόνο αύξησης;    Δεν θα συζητήσουμε τίποτα άλλο στο επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο που  θα έχει μοναδικό  
θέμα ΔΕΥΑ; Θέλοντας λοιπόν,  να ξεμπλοκάρω αυτό, λέω ας πάμε στο  Δημοτικό Συμβούλιο που θα είναι μόνο για  
την ΔΕΥΑ.” 
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κ. Τσιμτσιρίδης Γεώργιος :  “ Δεν αντιλαμβάνομαι την αγωνία κάποιων ανθρώπων, όλο αυτό το χρονικό διάστημα  
που έχει ανοίξει η συζήτηση για τις γεωτρήσεις και τις γεωτρήσεις του Δήμου και  τις υδρευτικές και όλο αυτό το  
σκηνικό. Εδώ τίθεται θέμα νομιμότητας.  Υπάρχουν σοβαρά ζητήματα.   Δεν κατηγορείται κανένας .Προσπαθεί  να  
διαμορφωθεί  μια κατάσταση η οποία θα επανέλθει  στην πραγματικότητα.  Δεν μπορώ να καταλάβω για πιο λόγο  
κάποιοι αγχώνονται στο αν θα πάνε οι γεωτρήσεις πίσω ή δεν θα πάνε. Το ότι η ΔΕΥΑ αυτή τη στιγμή έχει  την  
ετοιμότητα να χρεώσει τον Δήμο καλώς να το κάνει.  Σε τι επηρεάζεται δηλαδή το αν οι γεωτρήσεις θα πάνε πίσω με  
όλα τα υπόλοιπα θέματα που αφορούν την ΔΕΥΑ. Οι γεωτρήσεις είναι το πρόβλημα της ΔΕΥΑ; Συγνώμη δηλαδή  
τώρα για να καταλαβαινόμαστε σε αυτήν την αίθουσα εδώ  μέσα. Οι γεωτρήσεις είναι το πρόβλημα;   Οι γεωτρήσεις  
κ. Ασβεστόπουλε, οι γεωτρήσεις είναι ένα θέμα νομιμότητας. Το ίδιο θέμα αντιμετωπίζουν και τα Γιαννιτσά αυτή τη  
στιγμή. Το ίδιο θέμα. Δεν κατηγορείται κανένας. Ήτανε μια διαδικασία από ιδρύσεως της ΔΕΥΑ, ήρθαν κάποιοι, ήταν  
οι γεωτρήσεις στις κοινότητες ήρθαν  στην ΔΕΥΑ, δεν.... στον Δήμο, δεν έγιναν περιουσιακό στοιχείο της ΔΕΥΑ, αν  
πάμε στους ισολογισμούς της ΔΕΥΑ, που έχει εκεί πραγματικά τα στοιχεία. Πείτε  μου εσείς που  είστε Διοικητικό  
Συμβούλιο  τώρα  πως  θα  το  αντιμετωπίσετε  αν  δεν  γίνει  αυτή  η  αποκατάσταση  και  πως  το  αντιμετώπιζαν  τα  
προηγούμενα Τοπικά Συμβούλια. .... περιουσιακό στοιχείο του Δήμου  οι γεωτρήσεις, υδρευτικές ο Δήμος πληρώνει το  
ρεύμα. Η ΔΕΥΑ εισπράττει.  Πως στέκονται όλα αυτά τα πράγματα ας μου το εξηγήσει και μένα  κάποιος ο οποίος...  
έχω  ελαφρύ  μυαλό  και  δεν  μπορώ  να  το  αντιληφθώ.  Λοιπόν  εδώ  υπάρχει  αποκατάσταση  νομιμότητας.  Για  να  
μπορέσει  η  ΔΕΥΑ ,  το είχα πει  και  στην Διαβούλευση.  Για να μπορέσει  η  ΔΕΥΑ να πάει  το επόμενο  βήμα της  
εξυγίανσης μπροστά θα πρέπει να υπολογίσει τις συνθήκες αυτές έτσι ώστε να μην υπάρχουν άλλες εκκρεμότητες.  
Λοιπόν, δεν μπορώ να καταλάβω την αγωνία κάποιων ανθρώπων για την συγκεκριμένη ... Στην παρούσα φάση η  
εισήγηση, η εισήγηση που έγινε από τον Πρόεδρο της ΔΕΥΑ έχει όλες τις προϋποθέσεις να σταθεί. Και έχει ο Δήμος  
αφού θα είναι απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου, περασμένη στον Κανονισμό Λειτουργίας της ΔΕΥΑ την υποχρέωση  
να πληρώσει κατ' αποκοπή κατά κεφαλή πως το λέτε: κατ' εκτίμηση. Κι όταν θα βάλει τα ρολόγια η  ΔΕΥΑ τότε θα  
πληρώνει και με βάση την κατανάλωση.  Δεν μπορώ να καταλάβω που υπάρχουν τα προβλήματα αυτή τη στιγμή. Γιατί  
θέλετε να πάει το θέμα πίσω. Να μην πάει το θέμα πίσω. Εγώ διαφωνώ να μην πάει το θέμα πίσω, να μην αποσυρθεί  
.”

Ακολούθησε αναλυτική διαλογική συζήτηση και τέθηκαν ερωτήσεις από τον κ. Θεοδωρίδη Αναστάσιο, και 
αφού  ο  Πρόεδρος  της  ΔΕΥΑ  έδωσε  τις  απαραίτητες  διευκρινήσεις,  όπως  αναλυτικά  κατεγράφησαν  στα 
μαγνητοφωνημένα  πρακτικά της με  αριθ.  02/2017 συνεδρίασης  του Δημοτικού  Συμβουλίου,   ο  Πρόεδρος  του 
Δημοτικού Συμβουλίου, ζήτησε από το Σώμα την έγκριση της με αριθ. 07/2017 απόφασης Διοικητικού Συμβουλίου 
της ΔΕΥΑ Αλμωπίας, σύμφωνα με την ανωτέρω εισήγηση του κ. Γεωργίου Χρήστου.  

Υπέρ  ψήφισαν  δέκα  (10)  Δημοτικοί   Σύμβουλοι  :  Σωτηριάδης  Συμεών,  Αβραμίκας  Στέφανος,  Γούδης 
Γεώργιος,  Σαββίδης Γεώργιος,  Τσιμτσιρίδης Γεώργιος,  Χατζηγιαννίδης Γεώργιος,  Δόντσος Χρήστος,  Γεωργίου 
Χρήστος, Ζιάκα- Βαλιανάτου Μαρία-Κωνσταντίνα, Κόγιος Ανδρέας.

Λευκό  ψήφισαν δέκα (10) Δημοτικοί  Σύμβουλοι :Ουργαντζόγλου Απόστολος, Μπάτσης Χρήστος, Βεσκος 
Δημήτριος,  Ρώσσης  Ιωάννης,  Πασόης  Δημήτριος,  Θεοδωρίδης  Αναστάσιος,  Ιωαννίδης  Ιωάννης,  Νικολαϊδης 
Κων/νος, Ασβεστόπουλος Δημήτριος, Αμπάρη Γεωργία. 

Σύμφωνα  με  τις  διατάξεις  της  παρ.  4  του  άρθρ.  96  του  ν.3463/2006  και  της  παρ.  7  του  αρθρ.  6  του 
Κανονισμού  Λειτουργίας  Δημοτικού  Συμβουλίου  Αλμωπίας  (Α.Δ.Σ.  01/2011):  “σε  περίπτωση  ισοψηφίας, 
επικρατεί η ψήφος του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου”

Το Δ.Σ. αφού άκουσε την εισήγηση του Προέδρου και έλαβε υπόψη του: 
• την με αριθ. 07/2017  Απόφαση Δ.Σ. της ΔΕΥΑ Αλμωπίας.    
• Τις σχετικές διατάξεις του ν.3852/2010 και του ν.3463/2006 
• της  διαλογικής  συζήτησης  έτσι  όπως  καταγράφηκε  στα  μαγνητοφωνημένα  πρακτικά  της  με  αριθμ. 

02/2017 συνεδρίασης Δ.Σ. 
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• της  παρ.  4  του  άρθ.  96  του  ν.  3463/2006  και  της  παρ.  7  του  άρθ.  6  του  Κανονισμού  Λειτουργίας 
Δημοτικού Συμβουλίου Αλμωπίας (Α.Δ.Σ. 01/2011)

 

Α  π  οφασίζει κατά πλειοψηφία  
(κατόπιν ισοψηφίας και επικρατούσης  της ψήφου του Προέδρου του 

Δημοτικού Συμβουλίου)
Εγκρίνει  την  με  αριθ.  7/2017  Απόφαση  Διοικητικού  Συμβουλίου  της  Δημοτικής  Επιχείρησης  Ύδρευσης 
Αποχέτευσης Αλμωπίας (Δ.Ε.Υ.Α.Α.)και η οποία αποτελεί αναπόσπαστο τμήμα της παρούσας απόφασης όπως την 
εισηγήθηκε ο Πρόεδρος της ΔΕΥΑ Αλμωπίας, κ. Γεωργίου Χρήστος.  
Η παρούσα απόφαση έλαβε  αριθμό   52/2017
……………………………………………………………………………………………………………
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται ως εξής:

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ   
  (υπογραφή)   

Ακριβές Απόσπασμα
Αριδαία  24-2-2017

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

  ΣΩΤΗΡΙΑΔΗΣ ΣΥΜΕΩΝ

ΤΑ   ΜΕΛΗ
 (υπογραφές)
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